
Protokół nr XXI/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 13 października 2022 r. 

w siedzibie Urzędu Gminy Wapno 

 

13 października 2022 r. o godz. 15:00 w siedzibie Gminnego Stadionu Sportowego w 

Wapnie odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej.  

W posiedzeniu udział wzięli: 

Członkowie komisji – zgodnie z załączoną listą obecności, która stanowi załącznik nr 1  

do protokołu. 

Zaproszone osoby – zgodnie z załączoną listą obecności, która stanowi załącznik nr 2  

do protokołu. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej Szymanik, który 

powitał obecnych i przedstawiła porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia poprzedniej komisji. 

4. Kontrola w bazie sportowej (stadion) 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zakończenie. 

 

Ad. 2. 

Posiedzenie jest prawomocne, ponieważ uczestniczą w nim wszyscy członkowie komisji 

(Frekwencja 100,00%). Porządek posiedzenia został ustalony jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

Protokół nr XX/2022 z posiedzenia komisji rewizyjnej został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. 4. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej prosi Pana Henryka Rogalskiego - Prezesa Unii Wapno - 

o przedstawienie bieżących problemów stadionu oraz spraw, które udało się już zrealizować. 

Pan Rogalski informuje o rozwiązaniu dotychczasowych problemów z ogrzewaniem. Obecnie 

baza ogrzewa tylko pomieszczenia zajmowane przez obywateli Ukrainy. Do priorytetowej 

realizacji pozostaje: 

 naprawa głównej bramy wjazdowej, która miała zostać wykonana jeszcze w 2021 roku, 

 naprawa uszkodzonego ogrodzenia, które stanowi potencjalne zagrożenie dla osób 

przebywających na stadionie, przede wszystkim dla dzieci, 

 przycięcie drzew, które pod naporem wiatru grożą obaleniem; preferowana wysokość 

przycinki ok. 5m. 



Pan Szymanik pyta o plany na przyszły rok. Pan Rogalski dziękuje za dotychczasowe środki 

finansowe, informuje, że na zabezpieczenie sprawnego funkcjonowania potrzebuje około 

80.000,00 zł.  Obecna sytuacja związana z odwołanymi obozami oraz spadkiem sprzedaży 

negatywnie wpłynęła na sytuację finansową jednostki. Zapytany o zewnętrzne formy wsparcia 

funkcjonowania bazy sportowej, informuje, że od lat stara się pozyskać pomoc finansową lub 

rzeczową od prywatnych przedsiębiorców, z różnym skutkiem. Pan Rogalski oprowadza 

Komisję po pomieszczeniach bazy, w których nastąpiły zmiany od ostatniej wizyty. 

 

Ad. 5.  

Brak wniosków i zapytań. 

 

Ad. 6.  

Przewodniczący zakończył obrady Komisji. 

 

 

 

Protokołowała:    Podpisy członków Komisji Rewizyjnej: 

Referent 

/-/ Sylwia Maćkowiak   1)  Andrzej Szymanik -  /-/ Andrzej Szymanik 

 

2)  Edyta Gaszyńska-Ciszewska - /-/ Edyta Gaszyńska-

Ciszewska  

3) Marita Białożyt -   /-/ Marita Białożyt 

 

Rozpoczęcie posiedzenia o godz. 15:00 

Zakończenie posiedzenia o godz. 16:00 


